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  Memo Jeugdhulpregio FoodValley     Bijlage van de memo 
          (in te vullen door de regiosecretaris) 
 
Gremium FAT 

  

Inbrenger Lonneke Siegers  

  

Onderwerp Doorontwikkeling FAT  

  

Gevraagd Ter kennis geving. 

  

Datum 11 november 2023  

  

Duur 10 minuten 

  

Bijlagen Geen 

 

Toelichting 
Context 
Begin 2023 is ambtelijk door de gemeenten de wens uitgesproken om het functioneren van de FAT te 
evalueren. Op 20 april is deze wens in de FAT aangekondigd, gevraagd om deelname aan de werkgroep 
en een vragenlijst uitgezet. Youké, Entrea/Lindenhout, Siza en Team Ed namen samen met 
afgevaardigden vanuit de gemeenten Scherpenzeel en Ede en het Knooppunt deel aan de werkgroep. 
 
Vanuit de vragenlijst kwamen drie hoofdthema’s naar voren  
1. Inhoudelijk ontwikkeling 
2. Sfeer en samenwerking 
3. Rol ouders en jeugdigen 
 
Op 20 juni is de werkgroep bij elkaar gekomen om deze thema’s te bespreken en uit te werken voor de 
FAT op 29 juni. 
De deelnemers van de FAT herkenden de hoofd en subthema’s. De FAT wordt als een goed 
functionerend orgaan ervaren. Wel mag er meer dynamisch en mee thematisch worden gewerkt. De 
deelnemers van de FAT adviseren een meerjarenplan om doelstellingen en ambities van FoodValley te 
borgen. Door het plan vast te stellen is er op voorhand duidelijk waar input en output verwacht wordt.  
 
In september is dit voorstel besproken in het ambtelijk overleg van de jeugdhulpregio. Het ambtelijk 
overleg heeft ingestemd met het voorstel van de FAT. Vanaf januari 2024 vindt de FAT 6x per jaar plaats. 
We organiseren zes FAT's per jaar. Van de zes FAT's worden er minimaal vier fysiek georganiseerd en de 
overige FAT's zijn digitaal. 
Het AO ziet de meerwaarde van een meerjarenplan en heeft deze wens meegenomen in de prioritering 
van de projecten voor 2024. Helaas is de gemeenten nog niet gelukt om tot een prioritering van projecten 
te komen door uitdagingen rondom personele bezetting. Momenteel ligt een mogelijk jaarplan voor. Zodra 
hier meer duidelijkheid over is wordt dit aan de leden van de FAT teruggekoppeld. 

De FAT’s worden momenteel ingepland door het secretariaat van de regio. De gewenste thema 
besprekingen moeten nog worden ingevuld. Aan de agendacommissie FAT wordt gevraagd om input 
o.b.v. actualiteiten en (boven)regionale ontwikkelingen. 
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Geplande overleggen FAT’s in 2024 
1. Eind januari (Fysiek)   
2. Begin maart (Digitaal) 
3. Eind april (Fysiek) 
4. Eind juni (Digitaal) 
5. Eind september (Fysiek) 
6. Halverwege november (Fysiek) 
 


